
Jednání osadního výboru Radešov 

(duben 2008) 

Přítomní: M.Pohlová, J.Krtička, M.Seidlová 
 

Projednávané body: 

 

1. Zpráva a hodnocení hasičské soutěže „ Radešovská osma" 

 
2. Poděkování hasičům za vyčistění příkopů podél cesty až ke garážím 

 
3. Poděkování obci a TS za nové zrcadlo na výjezdu směrem k Bezděkovu, opravu lavičky u křížku, 
májku  
a lavičky 
 
4. Domluvili jsme se na návštěvě p. Scholze, se kterým jsme rozjednali otázku opravy cesty na 
Radešově,  
možnost vypracování projektu a naplánování postupu při její postupné opravě včetně svodu dešťové  
vody do kanalizace. Celá záležitost bude posouzena a na další schůzce projednána.  

Za osadní výbor zapsala M. Seidlová  

 


